
Tresserras descarta reglamentar la Llei del Cinema durant l'actual legislatura

“La llei és d’aplicació al 2011, per tant el nou govern haurà d’acabar  de segellar i d’acordar el
reglament”. Aquesta setmana el conseller de  Cultura i Mitjans de Comunicació de la
Generalitat, Joan Manuel  Tresserras, ha corroborat   a una entrevista a Rac1 que la nova Llei
del Cinema Català haurà  d’esperar a la propera legislatura per ser reglamentada per falta de 
temps. [+]
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http://www.tribuna.cat/index.php?option=com_content&task=view&id=93226&Itemid=26

